
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 57. posiedzeniu Senatu 

w dniu 8 marca 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sportu i turystyki Witolda Bańki 

Szanowny Panie Ministrze! 

Samorządowcy informują, że już kolejny rok z rzędu resort pozostawił ich samych z problemem utrzyma-

nia piłkarskich Orlików, których w całym kraju jest niemal 2,6 tys. Gminy nie dostaną z publicznych środ-

ków ani grosza na ich modernizację. Samorządowcy podkreślają, że jeśli obiekty nie zostaną wyremontowa-

ne, to mogą stać się zagrożeniem dla dzieci i młodzieży. 

Biorąc pod uwagę fakt, że Orliki sprawdziły się i są ważną częścią lokalnej infrastruktury sportowej, pro-

szę o informację, co ministerstwo zamierza zrobić w ww. sprawie. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 
 


